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Procedures for shareholders to convene an extraordinary general meeting and to put 

forward proposal at general meetings 

 

Pursuant to Article 58 of the articles of association of the Company, the Board may 

whenever it thinks fit call extraordinary general meetings. Any one or more shareholders 

of the Company holding at the date of deposit of the requisition not less than one-tenth 

of the paid up capital of the Company carrying the right of voting at general meetings of 

the Company shall at all times have the right, by written requisition to the Board or the 

company secretary of the Company, to require an extraordinary general meeting to be 

called by the Board for the transaction of any business specified in such requisition; and 

such meeting shall be held within two (2) months after the deposit of such requisition. If 

within twenty-one (21) days of such deposit the Board fails to proceed to convene such 

meeting the requisitionist(s) himself (themselves) may do so in the same manner, and all 

reasonable expenses incurred by the requisitionist(s) as a result of the failure of the Board 

shall be reimbursed to the requisitionist(s) by the Company. 

 

Pursuant to Article 85 of the articles of association of the Company, no person other than 

a Director retiring at the meeting shall, unless recommended by the Directors for election, 

be eligible for election as a Director at any general meeting unless a written notice (unless 

otherwise specifically stated and as further defined in the articles of association of the 

Company) (the “Notice”) signed by a shareholder of the Company (other than the person 

to be proposed) duly qualified to attend and vote at the meeting for which such notice is 

given of his intention to propose such person for election and also a Notice signed by the 

person to be proposed of his willingness to be elected shall have been lodged at the head 

office of the Company or at the Hong Kong branch share registrar of the Company 



provided that the minimum length of the period, during which such Notice(s) are given, 

shall be at least seven (7) days and that (if the Notices are submitted after the despatch of 

the notice of the general meeting appointed for such election) the period for lodgment of 

such Notice(s) shall commence on the day after the despatch of the notice of the general 

meeting appointed for such election and end no later than seven (7) days prior to the date 

of such general meeting. 

 

股東召開股東特別大會及於股東大會上提呈決議案之程序 

 

根據本公司之組織章程細則第58條，董事會可於其認為適當之任何時候召開股東特別大會。任

何一名或以上於遞呈要求日期持有不少於附帶於本公司股東大會表決權之本公司繳足股本十分

之一之本公司股東，有權隨時透過向董事會或本公司之公司秘書發出書面要求，要求董事會召開

股東特別大會，以處理有關要求中指明之任何事項；且有關大會須於遞呈該要求後兩(2)個月內

舉行。倘遞呈後二十一(21)日內，董事會未有召開有關大會，則遞呈要求人士可自行以同樣方式

召開大會，而遞呈要求人士因董事會未有召開大會而產生之所有合理開支須由本公司向遞呈要

求人士作出補償。 

 

根據本公司之組織章程細則第85條，除非獲董事推薦參選，否則除會上退任董事外，概無任何人

士合資格於任何股東大會上參選董事，除非由正式合資格出席大會並於會上投票之本公司股東

（擬參選人士除外）簽署書面通知（本公司之組織章程細則另行指定或進一步界定者除外）（「通

知」），當中表明建議提名該人士參選之意向，並附上獲提名人士簽署表示願意參選之通知，送

交本公司總辦事處或本公司香港股份過戶登記分處，前提為發出該等通知之最短期限最少須為

七(7)日，（倘於寄發為有關選舉而指定舉行之股東大會通告後送交通知）遞交有關通知之期限將

於寄發舉行有關選舉之股東大會有關通告翌日開始，並不得遲於該股東大會舉行日期前七(7)日

結束。 


